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Burmistrz Miasta Luboń

Sz. P. Małgorzata Machalska

INTERPELACJA

Dot. organizacji ruchu w mieście

Zwracam się z prośbą o opracowanie przez urząd miasta w Luboniu wraz z komisją komunalną

strategii : ograniczającej poruszanie się po wszystkich ulicach ciężkiego transportu samochodowego ,

praktycznie bez jakichkolwiek ograniczeń a na pozostałych wprowadzać ograniczenia dopuszczalnego

tonażu.

Wyznaczenie tylko kilku głównych tras przelotowych zapewne w znacznym stopniu ograniczy ciągłą

dewastację ulic oraz znaczącą wpłynie na poprawę bezpieczeństwa ruchu , jakości powietrza oraz

emisję hałasu w mies’cie .

Pamiętać należy również o planowanej budowie drogi południowej a wtedy Luboń będzie wyspą

otoczoną drogami , hałasem i spalinami wydobywającymi się z niezliczonych ilości jadących różnych

samochodów .

Należy i trzeba wspomnieć o wojskowych samolotach , które beż żadnych ograniczeń czy to w dzień

czy w nocy przelatują nad spokojnym Luboniem tuż nad naszymi głowami startując i lądując wręcz

rozdziera powietrze hukiem wydobywającym się z ich silników .

Bogdan Tarlasiewicz

Radny aŚŚEboń
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